

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN VEGETABLE OIL INDUSTRIES Date: 24-03-2022 01:05:38 PM Subject: cash dividend distribution	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الزيوت النباتية الأردنية التاريخ: 24-03-2022 PM 01:05:38 الموضوع: توزيع ارباح نقديه
In light of the decision of the 24th Ordinary General Assembly of the Jordan Vegetable Oil Industries Company LLC in its meeting held on 3/24/2022, the general assembly decided to approve the proposal of the Board of Directors to distribute cash dividends at a rate of (25%) of the nominal value of the share amounting to One Jordanian dinars from the company's capital, which is 4,000,000 dinars. For the fiscal year ending 2021, and accordingly, the profits to be distributed to shareholders will be paid within the legal period	في ضوء قرار الهيئة العامه العادية الرابع والعشرين لشركة مصانع الزيوت النباتية الاردنية م.ع.م في إجتماعها الذي عقد بتاريخ 2022/3/24 وقد تقديم في إجتماعها الذي عقد بتاريخ 2022/3/24 وقررت الهيئة العامه بالموافقة على اقتراح مجلس الادارة بتوزيع الارباح النقدية بنسبة (25%) من القيمة الاسمية للسهم و البالغة دينار اردني واحد من رأس مال الشركه والبالغ 4000000 دينارا . عن السنه الماليه المنتهية 2021 وعليه سيتم دفع الارباح المقرر توزيعها على المساهمين خلال المدة القانونية
24-03-2022	24-03-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: basem kokash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: basem kokash